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ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 7. 8. 2014 
 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2014  

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2014 

4. Založenie obchodnej spoločnosti Nová nemocnica Michalovce, a. s.   

5. Informatívna správa o Partnerskej dohode medzi SR a EÚ  

6. Informatívna správa o implementácii eurofondov v Košickom samosprávnom kraji 

v programovacom období 2007 – 2013 so stavom k 31. 3. 2014 

7. Informatívna správa Aktualizácia Národnej stratégie regionálneho rozvoja Slovenskej 

republiky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

V neprítomnosti predsedu komisie JUDr. Konkolya na rokovaní komisie predsedal 

p. poslanec Rečka. 

 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 

Predsedajúci p. Rečka privítal prítomných a predložil na schválenie program rokovania 

komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie nie je prítomná 

nadpolovičná väčšina, to znamená, že zasadnutie nie je uznášaniaschopné. 
 

 

Prítomní členovia komisie súhlasili s návrhom programu podľa zaslanej pozvánky. 
 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



K bodu č. 2  

Vyjadrenie: 

Podrobný výklad k plneniu rozpočtu poskytla vedúca odboru financií Ing. Mária Karafová. 

Vysvetlila, ktoré položky na strane príjmu sa vyvíjali lepšie oproti plánu a u ktorých došlo 

k výpadkom.  

  

Diskusia: Rečka, Ing. Bobík 

V diskusii vystúpil pán poslanec Rečka, ktorý sa pýtal na výpadky z príjmu fyzických osôb 

a na vývoj príjmu z predaja majetku. Ing Bobík sa pýtal na pripravovanú novelu zákona 

o cestnej dani a dani z príjmu fyzických osôb, ktoré spracováva MF SR. Ing. Karafová ho 

informovala o prebiehajúcej diskusii s MF SR a o našich pripomienkach k uvedenej novele, 

ktoré sme zaslali na MF SR. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

 

Prítomní členovia komisie odporúčajú zastupiteľstvu predložený materiál k Plneniu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2014 prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 

so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 

Výklad k návrhu úpravy rozpočtu poskytla pani Ing. Karafová. Vysvetlila filozofiu úpravy 

a cestu akým chce KSK eliminovať výpadok rozpočtu z príjmu fyzických osôb.  

 

Medzitým príchodom ďalšieho člena komisia sa stala uznášaniaschopnou. 

 

Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 32/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu Úpravu rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 

2014 prerokovať a schváliť v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 

Výklad k uvedenému materiálu v zastúpení pána riaditeľa Ing. Bernáta poskytol JUDr. Nemec 

z právneho odboru. Vysvetlil dôvody založenia tejto novej spoločnosti, ktorá je spojená 

s výstavbou nového chirurgického pavilónu spoločnosťou Svet Zdravia. Predstavil návrh 

novej akcionárskej štruktúry a dôvody prečo je potrebné postaviť úplne novú budovu. 

Vysvetlil procesy, ktoré v súčasnosti prebiehajú s oceňovaním majetku, a ktoré KSK vloží do 

novej akciovej spoločnosti aj s právnymi zárukami, ktoré chce KSK v novej akcionárskej 

zmluve mať. 

 

Diskusia: Ing. Bobík, Ing. Münnich, Dr. Mitterpák, p. Gajdoš, p. Rečka. 

V diskusii vystúpil Ing. Bobík, ktorý sa špecificky pýtal na 19% podiel KSK v tejto akciovej 

spoločnosti a Ing. Münnich, ktorý sa pýtal na náš príspevok na výstavbu a charakter 

investičného vkladu. Pán Nemec obom poslancom poskytol relevantnú odpoveď. Pokiaľ ide 

o výšku nášho podielu je limitovaná našou úverovou kapacitou a našimi záväzkami 

neprekročiť stanovenú hranicu MF SR.  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 33/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 

znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 

Výklad k tomuto materiálu poskytol zástupca riaditeľa a vedúci odboru regionálneho rozvoja, 

plánovania a implementácie projektov Ing. Fülöp. Konštatoval, že ide o strategický a riadiaci 

dokument cez ktoré sa budú implementovať 7 OP v budúcom programovacom období 2014-

2020. Partnerská dohoda je krytá finančným rámcom vo výške 14 mld. EUR. Vysvetlil, ktoré 

z týchto OP majú priamu väzbu na regionálnu samosprávu a ZMOS.  

 

Diskusia: Ing. Zika, Ing. Münnich, Ing. Bobík, p. Rečka. 

Ing. Münnich požiadal o zaslanie web liniek na riadiace dokumenty nových OP pre obdobie 

2014-2020. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 34/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 12 

Za: 12 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 

Výklad k materiálu poskytol zástupca riaditeľa a vedúci odboru RRP a IP Ing. Fülöp. 

Konštatoval, že materiál sa skladá z dvoch častí. Jednak hodnotí čerpanie podľa jednotlivých 

OP v druhej časti hodnotí pozíciu čerpania KSK v porovnaní s inými krajmi. Poukázal na 

problémy s čerpaním, ako aj s prijatými opatreniami zo strany vlády SR, ktoré majú zlepšiť 

stav čerpania do konca finančného plánovacieho obdobia 2015. 

 

Diskusia: p. Rečka, Ing. Münnich, Ing. Bobík. 

V diskusii vystúpili viacerí poslanci, ktorí potvrdzovali svoje negatívne skúsenosti 

s nadmernou byrokraciou ale i faktorom neoprávnených nákladov a penalizácii 

u realizovaných projektov. Výsledkom toho stavu je skutočnosť, že podiel finančných 

nákladov zo strany samosprávy v projektoch z EU fondov v niektorých prípadoch sa zvýšil 

z 5% až na 30%. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 35/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 

Ing. Fülöp, zástupca riaditeľa a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania 

a implementácie projektov, informoval o predkladanom materiáli. Konštatoval, že hoci 

materiál vláda schválila v máji roku 2013, má slabú vykonateľnosť a jednotlivé ministerstvá 

si ho neosvojili. Zdôraznil, že je potrebné naplniť dôležité uznesenie z tohto materiálu a to 

zriadenie „Inštitútu regionálnej politiky“, ktorý by bol zodpovedný za vypracovanie metodík 

a lepšiu koordináciu jednotlivých verejných politík za účelom podpory regionálneho rozvoja. 

Poukázal na neúčinnosť regionálnej politiky prostredníctvom našich analytických tvrdých 

dátach z kraja. 

 

Diskusia: Ing. Zika, Ing. Münnich, Ing. Bobík, p. Rečka, Dr. Mitterpák, Ing. Puci. 

Diskutujúci sa zamýšľali o krokoch, ktoré je potrebné urobiť, aby sa tieto informácie dostali 

ku kompetentným ľuďom na národnej úrovni. P. poslanec Puci požiadal Ing. Fülöpa 

o zaslanie jeho prezentácie elektronickou poštu. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

 



Uznesenie č. 36/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 

Tajomník komisie Ing. Ťapák informoval členov komisie o zámere predstaviť pripravované 

aktivity vedeckého parku Technicom Košice docentom Jakabom. Vzhľadom k naliehavým 

pracovným povinnostiam doc. Jakaba, ktorý sa nemohol zúčastniť dnešného zasadnutia 

komisie bolo dohodnuté, že ho pozveme na najbližšie zasadnutie komisie.  

 

 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 

 

 

V Košiciach dňa 7. 8. 2014 

Zapísal Ing. Peter Ťapák 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Peter Ťapák 

tajomník komisie 

...................................................... 

Michal Rečka 

predsedajúci člen komisie 

 

 

 

 


